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K a t  o n a  Csaba:
Tisztelettel  köszöntök  mindenkit  mai  ülésünkön!  A  jelenléti  ív  alapján
megállapítom,  hogy  a  Képviselő-testület  9  fővel  határozatképes,  távollétét
bejelentette Talabér Márta polgármester  asszony, és Máté József képviselő úr.

Tisztelt  Képviselő-testület!

A  Szervezeti  és  Működési  Szabályzat  13.  §  (8)  bekezdése  értelmében  a
„sürgős”  indítvány  napirendre  tűzéséről  –  a  Jogi  és  Ügyrendi  Bizottság
javaslata  alapján – a Képviselő-testület  vita nélkül dönt.

Sürgősségi tárgyalásra javasolom:

Várpalota  Város  Önkormányzatának  a  helyi  önkormányzatok
működőképessége  megőrzését  szolgáló  kiegészítő  támogatás  igénylése

190.

Dr.  J u h á s z  Attila:
A Jogi  és  Ügyrendi  Bizottság  3  igen  szavazattal  az  előterjesztés  sürgősséggel
történő tárgyalását  indokoltnak tartja.

K a t  o n a  Csaba:
Aki  egyetért  a  190.  számú  előterjesztés  sürgősséggel  történő  tárgyalásával,
kérem, szavazzon!

A  Képviselő- testület  8  igen  szavazattal,  1  tartózkodás  mellett  támogatta  a
190.  számú  előterjesztés  sürgősséggel  történő  tárgyalását  és  a  következő
határozatot hozta:

159/2013. (IX.26.) képviselő-testületi
h a t á r o z a t :

Várpalota  Város  Önkormányzati  Képviselő-testülete  a  Szervezeti  és  Működési
Szabályzat  13.  §  (8)  bekezdésében  foglaltaknak  megfelelően  a  190.  számú
előterjesztés sürgősségi tárgyalására irányuló javaslatot  elfogadta.

K a t  o n a  Csaba:
Tisztelt  Képviselő-testület!

Az ülés napirendjére az alábbi javaslatot  teszem:

1.)  Várpalota  Város  Önkormányzatának  2013.  évi  költségvetéséről  szóló
2/2013. (II.25.) önkormányzati  rendelet  módosítása (179)

2.)  Javaslat  a  temetőkről  és  a  temetkezésről  szóló  44/2010.  (XI.30.)
önkormányzati  rendelet  módosítására (184)
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3.)  Várpalota  Város  Önkormányzatának  Szervezeti  és  Működési
Szabályzatáról  szóló 8/2011. (II.28.) önkormányzati  rendelet  módosítása (189)

4.) Tájékoztató Várpalota Város Önkormányzatának 2013. I.  félévi  
gazdálkodásáról (164)
5.)  Bakonyi  Térségi  Integrált  Szakképző  Központ  2013.  évi  költségvetésének
I. félévi teljesítése (165)

6.)  Várpalota  Város  Önkormányzatának  a  helyi  önkormányzatok
működőképessége  megőrzését  szolgáló  kiegészítő  támogatás  igénylése

(190)

7.)  A  Polgármesteri  Hivatal  létszámának  csökkentéséről  hozott  268/2012.
(XII.19.)  és  az  Ápoló  Otthon  létszámának  csökkentéséről  hozott  35/2013.
(III.21.) képviselő-testületi  határozatok módosítása (187)

8.) Intézményi karbantartási  feladatok ellátása (176)

9.)  A Hírcentrum Kft.  Felügyelő  Bizottsága  tagjainak  újraválasztása,  valamint
a könyvvizsgáló megbízása (185)

10.)  Pályázati  felhívás  a  Palotasport  Kft.  ügyvezető  igazgatói  álláshelyére
(174)

11.)  A Várpalotai  Összevont  Óvoda  és  Bölcsőde  magasabb  vezetői  pótlékának
meghatározása (183)

12.)  Csatlakozási  javaslat  a  Bursa  Hungarica  Felsőoktatási  Ösztöndíjpályázat
2014. évi fordulójához (186)

13.) Megállapodás állami támogatások átadása tárgyában (166)

14.)  Megállapodás  intézményi  ellátottak  szállításának  támogatása  tárgyában
(170)

15.)  Várpalota  Kistérség Többcélú Társulás  Pénzügyi  Bizottságában Várpalota
város képviseletének biztosítása (171)

16.) A Polgármesteri  Hivatal  alapító  okiratának módosítása (168)

17.)  A településfejlesztéssel  és  a  településrendezéssel  összefüggő  partnerségi
egyeztetés szabályainak meghatározása (169)

18.) ELIX-VILL Kft. rendezési tervi módosítási  kérelme (172)

19.) Várpalota város hőellátása fejlesztésének stratégiai  terve (177)

20.) A lakbérek mértékének felülvizsgálata (173)

21.) Települési  Értéktár  Bizottság létrehozása (188)
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22.) Jelentés a lejárt  határidejű képviselő-testületi  határozatok végrehajtásáról
– 2013. II.  negyedév (181)

23.)  Tájékoztató  a  Bakony Volán  Zrt.  által  végzett  helyi  autóbusz  közlekedési
szolgáltatás 2013. I.  féléves eredményéről (178)

(9,15 Deák Istvánné megérkezett,  létszám: 10 fő)

24.)  Tájékoztatás  a  fiatal  házasok  első  lakáshoz  jutásának  támogatására
biztosított  költségvetési  keret elosztásáról (167)

25.)  Beszámoló  a  pénzbeli  és  természetben  nyújtott  szociális  és
gyermekvédelmi támogatások 2013. I.  félévi felhasználásáról (175)

26.)  Beszámoló  a  nemzeti  vagyontárgyak  2013.  II.  negyedévi  hasznosításáról
(180)

Zárt  ülésen javasolom tárgyalásra:

Fellebbezés  elbírálása („Z” 182)

Van valakinek ettől  eltérő javaslata?

H u s z á r n é  Bacsárdi Valéria:
Ügyrendi  javaslatom van:  a  174.  számú -  Pályázati  felhívás  a  Palotasport  Kft.
ügyvezető igazgatói  álláshelyére tárgyú – előterjesztést  vegye le napirendjéről
a  testület.  A  Humán  Erőforrás  Bizottság  ülésén  sem  tárgyaltuk  meg  az
előterjesztést,  levettük  napirendről,  azt  kérem,  hogy  egy  következő
fordulóban kerüljön majd vissza.

F a l  u s s y  Sándor:
A  most  írásban  kapott,  tegnap  érkezett,  tegnapra  is  dátumozott  190.  számú
anyagot  sürgősséggel  javasolta  tárgyalni  az  előterjesztő,  a  tárgya  okán
számomra  megdöbbentő,  hogy  egy  négy  nap  múlva  lejáró  határidőhöz  képest
most  terjeszti  be.  Most  tetszettek  észrevenni,  hogy  lehet  ilyen  támogatást
igényelni,  miközben  egyébként  ezek  szerint  a  város  működőképessége
veszélyben van?

K a t  o n a  Csaba:
Azt  kérem,  ha  a  napirendre  vételre,  vagy levételre  tesz  javaslatot,  akkor  arról
beszéljünk,  ha  nem,  akkor  a  tárgyalás  során  ezeket  a  kérdéseket  meg  tudjuk
beszélni.  
Javasolom,  szavazzunk  a  174-es  előterjesztéssel  kapcsolatban  elhangzott
ügyrendi  javaslatról.  Aki  egyetért  azzal,  hogy  a  Képviselő-testület  ma  ne
vegye napirendre a 174. előterjesztést,  kérem, szavazzon!

A  Képviselő-testület  8  igen,  1  nem  szavazattal  és  1  tartózkodás  mellett
elfogadta az ügyrendi javaslatot.
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K a t  o n a  Csaba:
Aki elfogadja a napirendet,  kérem, szavazzon!

A  Képviselő-testület  9  igen  szavazattal  és  1  tartózkodás  mellett  elfogadta
Várpalota  Város  Önkormányzati  Képviselő- testülete  2013.  szeptember  26-i
ülésének napirendjét.  

1.)  Várpalota  Város  Önkormányzatának  2013.  évi  költségvetéséről  szóló
2/2013. (II.25.) önkormányzati rendelet módosítása (179)

K a t  o n a  Csaba:
A bizottsági  állásfoglalásokat kérem!

K á d á r István:
A  Gazdasági  Bizottság  a  rendeletmódosítást  3  igen  szavazattal  és  1
tartózkodás mellett  elfogadásra javasolja a Képviselő-testületnek.

H u s z á r n é  Bacsárdi Valéria:
A  Humán  Erőforrás  Bizottság  a  rendeletmódosítást  5  igen  szavazattal
elfogadásra javasolja  a Képviselő-testületnek. 

F a l  u s s y  Sándor:
A  Pénzügyi  Bizottság  a  rendelet-módosítást  5  igen  szavazattal  és  2
tartózkodás mellett  elfogadásra javasolja a Képviselő-testületnek.

Dr.  J u h á s z  Attila:
A  Jogi  és  Ügyrendi  Bizottság  a  rendelet-módosítást  3  igen  szavazattal
elfogadásra javasolja  a Képviselő-testületnek.

K a t  o n a  Csaba:
Inota  Városrész  Önkormányzó  Testülete  a  rendelet-módosítást  4  igen
szavazattal,  1  tartózkodás  mellett  elfogadásra  javasolja  a
Képviselő-testületnek.
Az előkészítő  kíván szóbeli  kiegészítést  tenni?

S z á s z  Andrea:
Köszönöm, nem.

K a t  o n a  Csaba:
Van valakinek kérdése? (Nem volt.)
Vélemény, észrevétel? (Nem volt.)
Aki a rendelet-módosítást  elfogadja,  kérem, szavazzon!

A  Képviselő- testület  8  igen  szavazattal  és  2  tartózkodás  mellett  az  alábbi
rendeletet  alkotta:
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Várpalota Város Önkormányzati Képviselő-testületének

25/2013. (IX.26.) önkormányzati
r e n d e l e t e

Várpalota Város Önkormányzatának 
2013. évi költségvetéséről szóló 2/2013. (II.25.) önkormányzati rendelet

m ó d o s í t  á s á r ó l 

(A rendelet  szövege a jegyzőkönyv melléklete.)

2.)  Javaslat  a  temetőkről  és  a  temetkezésről  szóló  44/2010.  (XI.30.)
önkormányzati rendelet módosítására (184)

K a t  o n a  Csaba:
A bizottsági  állásfoglalást  kérem!

Dr.  J u h á s z  Attila:
A  Jogi  és  Ügyrendi  Bizottság  a  rendelet-módosítás  3  igen  szavazattal
elfogadásra javasolja  a Képviselő-testületnek.

K a t  o n a  Csaba:
Várpalota  Város  Önkormányzatának  Szervezeti  és  Működési  Szabályzatáról
szóló 8/2011. (II.28.) önkormányzati  rendelete  22. § (3) bekezdése szerint:
„Amennyiben  az  előterjesztést  tárgyaló  valamennyi  bizottság  egybehangzóan
javasolja  annak elfogadását,  a polgármester  javaslatot  tehet  a  vita  lefolytatása
nélküli  döntéshozatalra.  
A javaslatról a Képviselő-testület  vita nélkül,  egyszerű többséggel dönt.”
Vita  nélküli  döntéshozatalra  teszek  javaslatot,  aki  elfogadja,  kérem,
szavazzon!

A  Képviselő- testület  8  igen,  1  nem  szavazattal,  1  tartózkodás  mellett
elfogadta a javaslatot.

K a t  o n a  Csaba:
Aki a rendelet-módosítást  elfogadja,  kérem, szavazzon!

A  Képviselő-testület  8  igen,  1  nem  szavazattal  és  1  tartózkodás  mellett  az
alábbi rendeletet  alkotta:

Várpalota Város Önkormányzati Képviselő-testületének

26/2013. (IX.27.) önkormányzati 
r e n d e l e t e 
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a temetőkről és a temetkezésről szóló 44/2010. (XI.30.) önkormányzati
rendelet

 m ó d o s í t  á s á r ó l 

(A rendelet  szövege a jegyzőkönyv melléklete.)

3.)  Várpalota  Város  Önkormányzatának  Szervezeti  és  Működési
Szabályzatáról  szóló  8/2011.  (II.28.)  önkormányzati  rendelet  módosítása

(189)

K a t  o n a  Csaba:
A bizottsági  állásfoglalást  kérem!

Dr.  J u h á s z  Attila:
A  Jogi  és  Ügyrendi  Bizottság  a  rendelet-módosítást  3  igen  szavazattal
elfogadásra javasolja  a Képviselő-testületnek.

K a t  o n a  Csaba:
Vita  nélküli  döntéshozatalra  teszek  javaslatot,  aki  elfogadja,  kérem,
szavazzon!

A  Képviselő- testület  8  igen,  1  nem  szavazattal,  1  tartózkodás  mellett
elfogadta a javaslatot.

K a t  o n a  Csaba:
Aki a rendelet-módosítást  elfogadja,  kérem, szavazzon!

A  Képviselő- testület  8  igen  szavazattal  és  2  tartózkodás  mellett  az  alábbi
rendeletet  alkotta:

Várpalota Város Önkormányzati Képviselő-testületének
27/2013. (IX.27.) önkormányzati

r e n d e l e t e

Várpalota Város Önkormányzatának Szervezeti  és Működési
Szabályzatáról szóló 8/2011.  (II.28.) önkormányzati rendelete

m ó d o s í t  á s á r ó l

(A rendelet  szövege a jegyzőkönyv melléklete.)

4.)  Tájékoztató  Várpalota  Város  Önkormányzatának  2013.  I.  félévi
gazdálkodásáról (164)

K a t  o n a  Csaba:
A bizottsági  állásfoglalásokat kérem!
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K á d á r István:
A Gazdasági  Bizottság  a  tájékoztatót  4  igen  szavazattal  elfogadásra  javasolja
a Képviselő-testületnek.

H u s z á r n é  Bacsárdi Valéria:
A  Humán  Erőforrás  Bizottság  a  határozat-tervezetet  5  igen  szavazattal
elfogadásra javasolja  a Képviselő-testületnek.

F a l  u s s y  Sándor:
A  Pénzügyi  Bizottság  a  határozat- tervezetet  5  igen  szavazattal  és  2
tartózkodás mellett  elfogadásra javasolja a Képviselő-testületnek.

Dr.  J u h á s z  Attila:
A  Jogi  és  Ügyrendi  Bizottság  a  határozati  javaslatot  3  igen  szavazattal
elfogadásra javasolja  a Képviselő-testületnek.

K a t  o n a  Csaba:
Inota  Városrész  Önkormányzó  Testülete  a  határozati  javaslatot  5  igen
szavazattal  elfogadásra javasolja  a Képviselő-testületnek.
Az előkészítő  szóban kívánja kiegészíteni  az előterjesztést?

S z á s z  Andrea:
A  tájékoztató  10.  mellékletben  található  egy  sor  elcsúszás,  ezt  szeretném
kijavítani.  A 6.  oszlop  4.  sorában  található  140.538  eFt  egy  sorral  lejjebb,  az
5.  sorba  kerül,  ez  a  sor  nulla.  A  kiadási-bevételi  főösszegeket  nem
befolyásolja  a változtatás.

K a t  o n a  Csaba:
Van valakinek kérdése?

F a l  u s s y  Sándor:
A könyvvizsgáló  megjegyzi  a  véleményében,  idézem:  „a  képet  árnyalja,  hogy
az  intézmények  a  nem  tervezett  felhalmozási  kiadásaik  ellenére  nem
módosították  költségvetésüket,  ez  torzítja  a  felhalmozási  bevételek  féléves
teljesítési  összegét”.  Milyen  jellegűek  voltak  ezek  a  nem  tervezett
felhalmozási  kiadások?  Melyik  intézménynél,  milyen  összegben?  Mi
akadályozta meg őket? 23 éve zajlik  ilyen típusú önkormányzati  gazdálkodás.  

S z á s z  Andrea:
A  6.  és  a  7.  mellékletben  szerepelnek  a  felhalmozási,  illetve  a  beruházási,
felújítási  kiadások.  A táblázatból  látszik,  van  olyan  sor,  ahol  csak  teljesítés
van,  előirányzat  nem volt.  Némelyik  teljesítésnél  azért  fordulhatott  elő,  hogy
nincs  előirányzat,  mert  valamilyen  vis  maior  esemény  történhetett,  amit
azonnal  meg  kellett  oldani,  vagy  pedig  előre  nem  tervezett  fizetés  történt.
Amire  képviselő  úr  célzott,  azt  a  következő előirányzat-módosítás  során  szem
előtt  tartva pótolni fogjuk.
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K a t  o n a  Csaba:
További kérdés? (Nem volt.)
Vélemény, észrevétel?

F a l  u s s y  Sándor:
Elég  érdekes,  ha  hirtelen,  váratlan,  egyszercsak  feltörő  vásárlási  szándékot
kell  gyorsan  elhárítani.  Felhalmozási  kiadásokról  volt  szó,  tehát  nem
munkabért  kellett,  vagy  valami  ehhez  hasonlót  kifizetni,  amit  nyílván
másképp kell  megítélni.
A  Pénzügyi  Bizottság  ülésén  tettem  fel  arra  vonatkozó  kérdést,  de  még
hozzávetőleges  összeget  sem  tudott  senki  meghatározni  -  ami  a  jövőre
vonatkozik  igazán  -,  miszerint  a  Veszprém Megyei  Önkormányzattól  idekerült
intézmények  esetében  többlet-előirányzatra  lesz  szükség,  az  átlagnál
magasabb  üzemeltetési  kiadások  miatt,  amit  ebben  az  évben,  illetve
valameddig  –  ez  nem  derült  ki  –  a  szerkezetátalakítási  tartalékból  kapott
pályázatok  biztosítanak.  Az  érdekelne,  nem  lévén  túl  messze  a  következő  év
amikor  nem biztos,  hogy lesz ilyen pályázat  – sejtem, hogy biztos,  nem lesz -,
ez  milyen  további  többletterhet  jelent,  illetve  mekkora  részben  fedezi  a
jelenlegi pályázat.

K a t  o n a  Csaba:
Ezt inkább a kérdéseknél kellett  volna elmondani,  azon már túlléptünk.  

F a l  u s s y  Sándor:
Arra  a  figyelmet  fel  kell  hívni,  hogy  szemben  minden  egyéb  állítással,  ez  a
bizonyos  iskolaállamosítás  és  egyéb  történetek  nemhogy  könnyítették  volna,
hanem nyilvánvalóan és láthatóan anyagi értelemben egyértelműen nehezítik  a
város  gazdálkodását,  ez  jelenik  meg  itt,  meg  egyéb  helyeken,  szemléletes
módon. Ennyit  szerettem volna ehhez hozzátenni.  
Nem  kötelező  része  a  beszámolónak,  de  örülnék,  ha  a  jövőben  lenne  az
önkormányzat  fizetési  teljesítéseiről,  késedelmes  fizetésekről,  nagyságáról,
időbeli  csúszásról és egyebekről egy beszámoló.

D e á k  Istvánné:
A felhalmozási  bevételek összege 32,92 %-ban teljesült.  Úgy emlékszem, évek
óta  probléma,  hogy  a  költségvetésben  mindig  magasabbra  tervezzük,  és  a
végén  nagyon  alacsonyan  teljesül  a  telkek,  ingatlanértékesítésekből  származó
bevétel,  amely  jelentősen  rontani  fogja  az  év  végi  eredményeket.  A jövőben
javasolom  ennek  a  komolyabb  áttekintését,  vagy  akár  a  második  félévben
ennek  a  módosítását,  ezáltal  a  költségvetés  egyéb  oldalainak  módosítását  is,
mert  ez  problémát  okozhat.  Nem  látom  annak  a  lehetőségét,  hogy  ez  a
második  félévben  bármilyen  mértékben  jelentősen  változna,  és  javulna.  A
32,92%  a  realitásokhoz  képest  magas,  inkább  rosszabb  lesz  év  végére  ez  az
eredmény,  mint  jobb,  itt  komoly  problémát  látok,  ha  a  bevételek  nem
teljesülnek, azok nagyon befolyásolják a kiadás realizálódását is.

9



K a t  o n a  Csaba:
Ebben  a  ciklusban  jelentős  változások  történtek,  aminek  a  költségvetési
lekövetése  az  idei  évben  a  kormányzat  részéről  megtörtént,  tehát  a
kormányzat  megpróbálta  azokat  a  hiányokat  -  amik  az  önkormányzatoknál
felléptek  ebből  az  átalakításból  -  pótolni.  Remélhetőleg  a  következő  évi
országos  költségvetés,  és  ennek  függvényében  az  önkormányzatok
költségvetése  is  az  ideinél  egy  kicsit  stabilabb  lesz.  A  település  jelentős
problémája,  hogy  saját  bevételei,  forrásai  nagyon  alacsonyak.  Ez  azt  jelenti,
hogy a saját  bevételeink - tehát  a településről  származó bevételeink - nem érik
el  azt  a  szintet,  ami  az  állami  normatív  támogatásokkal  egy  dinamikusabb,
adott  esetben a felhalmozást és a beruházásokat  jobban támogató költségvetést
biztosítana  a  számunkra.  Ezt  mindenki  érzékeli.  Azt  is,  hogy  jelenleg  a  saját
bevételeinkkel  –  mivel  az  államháztartási  törvény  értelmében  hiánnyal  már
nem  lehet  tervezni  –  legalább  a  működési  költségeinket  le  kellett  tudni
fedezni.  Az  idei  költségvetésben  –  ezt  szerintem  mindenki  látta  –  az  összes
bevételünk  zömében  a  működési  költségre  volt  rátervezve,  és  a  felhalmozási
oldal  hiánnyal  volt  tervezve.  Egyelőre  az  önkormányzatnak  nem  kellett,
valószínűleg  nem  is  tudna  felvenni  erre  a  felhalmozási  részre  hitelt,  de
egyelőre  ezt  az  évet  ki  tudtuk  úgy  gazdálkodni,  hogy  ez  még  jelentősebb
fennakadást  nem  jelentett.  Remélhetőleg  a  fizetési  kötelezettségeinket  is
fogjuk tudni  teljesíteni,  ezt  a  képviselők  a  saját  tiszteletdíjukon is  érzékelték,
de  egyébként,  ettől  függetlenül  a  késedelmes  fizetések  mellett  minden
számlánkat  idáig még teljesíteni  tudtuk.
Kíván még valaki szólni? (Nem kívánt.)
Aki a tájékoztatót elfogadja,  kérem, szavazzon!

A  Képviselő-testület  8  igen,  1  nem  szavazattal  és  1  tartózkodás  mellett  a
következő határozatot hozta:

160/2013. (IX.26.) képviselő-testületi
h a t á r o z a t :

Várpalota  Város  Önkormányzati  Képviselő-testülete  az  államháztartásról
szóló  2011.  évi  CXCV. törvény  87.  §  (1)  bekezdése  szerint  előterjesztett,  a
város  2013.  I.  félévi  gazdálkodásának  helyzetéről  szóló  polgármesteri
tájékoztatót

                                             1.218.213  eFt költségvetési  bevétellel
                                                         0  eFt pénzmaradvány felhasználással
                                                  29.550  eFt függő, átfutó bevétellel
                                              1.247.763  eFt összes bevétellel
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                                             1.037.608  eFt költségvetési  kiadással
                                                119.900  eFt finanszírozási kiadással
                                                  67.535  eFt függő, átfutó kiadással
                                             1.225.043  eFt összes kiadással

a csatolt  mellékletek szerinti  teljesítési  adatokkal

e l f o g a d j a .

5.)  Bakonyi  Térségi  Integrált  Szakképző  Központ  2013.  évi
költségvetésének I. félévi teljesítése (165)

K a t  o n a  Csaba:
A bizottsági  állásfoglalást  kérem!

F a l  u s s y  Sándor:
A  Pénzügyi  Bizottság  -  megállapítván,  hogy  élt  uszkve  négy  évet  -,  7  igen
szavazattal  elfogadásra  javasolja  a  határozati  javaslatot  a
Képviselő-testületnek.  

K a t  o n a  Csaba:
Vita  nélküli  döntéshozatalra  teszek  javaslatot,  aki  elfogadja,  kérem,
szavazzon!

A  Képviselő-testület  8  igen,  1  nem  szavazattal  és  1  tartózkodás  mellett
elfogadta a javaslatot.  

K a t  o n a  Csaba:
Aki a határozati  javaslatot elfogadja,  kérem, szavazzon!

A Képviselő- testület  10 igen szavazattal a következő határozatot hozta:

161/2013. (IX.26.) képviselő-testületi
h a t á r o z a t :

Várpalota  Város  Önkormányzati  Képviselő-testülete  a  Bakonyi  Térségi
Integrált  Szakképző Központ 2013. évi költségvetésének I. félévi  teljesítését a
mellékelt  mérleg  és  bevételi-kiadási  főösszesítővel  együtt  a  következő  fő
összegekkel fogadja el:

Bevételek:

Intézményi működési bevétel: 5 eFt
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Kiadások:

Működési kiadások:
Dologi kiadások:    188 eFt

Határidő:  azonnal
Felelős:  Talabér Márta polgármester
Végrehajtásban közreműködik:   Szász Andrea pénzügyi irodavezető

6.)  Várpalota  Város  Önkormányzatának  a  helyi  önkormányzatok
működőképessége  megőrzését  szolgáló  kiegészítő  támogatás  igénylése

190.

K a t  o n a  Csaba:
Az előkészítő  kíván szóbeli  kiegészítést  tenni?

S z á s z  Andrea:
Köszönöm, nem.

K a t  o n a  Csaba:
Van valakinek kérdése? 

F a l  u s s y  Sándor:
Nem mondom, hogy olyan irdatlanul  sok időt hagyott  a felsőszintű jogalkotó -
a  törvény végrehajtási  rendelete  július  31-én jelent  meg -,  erre  egy augusztusi
és  egy  szeptemberi  hónap  volt  alkalmas,  de  azért  azt  a  kérdést  csak  fel  kell
tennem,  hogy  lévén  már  szeptemberben  és  augusztusban  is  volt  rendkívüli
ülésünk,  talán  nem is  egy, az utolsó  pillanatra  nem lett  volna  érdemes  hagyni.
Azt  mondja  a  jogszabály,  hogy  jelentős  mértékű  iparűzési  adóalap  csökkenés
volt.  Lehet,  hogy ez  a  pályázat  elfogadást  nyer, de az  adóerő-képesség 22.175
eFt-ról  21.561  eFt-ra  csökkenése  nem  olyan  jelentős  csökkenés,  néhány
százalék.  Természetesen  drukkolunk,  ha  már  Várpalota  abba  a  helyzetbe
sodródott  az  elmúlt  három  évi  intézkedések  során,  ahova,  akkor  ebből  a  24
milliárd  forintból  a  c.  pont  alapján,  egyedi  szempontokra  nézve  kapjon
támogatást.  Bár,  ott  meg  kérdés,  hogy  elfogadhatónak  ítéli-e  az  előterjesztő
majd  a  kormányzati  oldalról,  hogy  egy  folyamatban  lévő,  de
végkimenetelében  még  nem  ismeretes  –  bár  sejtjük  –  vagyoni  perre
vonatkozva kérünk most egy ilyen kiegészítő  támogatást.  

K a t  o n a  Csaba:
További kérdés? (Nem volt.)
Vélemény, hozzászólás? (Nem volt.)

K a t  o n a  Csaba:
Várpalotának  nem  az  az  alapvető  problémája,  hogy  az  elmúlt  egy  év  alatt
jelentős  iparűzési  adókiesése lett  volna.  Nem is  az,  hogy a  2008-as  válság  óta
rohamosan  csökkent  volna  a  városban  az  iparűzési  adó  mennyisége,  mondjuk,
ha  innen  megnézzük,  akkor  az  már  jelentősebb  szám.  Az  alapvető  probléma,
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hogy  Várpalota  1996-tól,  amikor  valójában  megszűnt  egy  ipari  struktúra  a
városban,  semmilyen  ipari  szerkezetváltáson  nem tudott  keresztülmenni.  Ez  a
problémája  a  városnak  nem  újkeletű,  onnan  származik,  hogy  valamikor  a
városban volt  12 ezer munkahely, ehhez képest most legjobb esetben négyezer
ha,  van.  Nincs  olyan ipari  szegmens a  városban,  amelyik  a  saját  bevételeinket
jelentősen  tudná  növelni.  Ez  az  oka  annak,  hogy  a  város  működése  nagyon
kritikus,  és  nem  újkeletű  ez  a  történet,  talán  az  előző  ciklusokban  is
képviselőként  dolgozó képviselőtársaim emlékeznek ezekre,  többször volt  már
kritikus  helyzetben  a  város,  amikor  olyan  intézkedéseket  kellett  hozni,
amelyek  sem  a  gazdasági  társaságoknak,  sem  az  itt  lakó  embereknek  nem
pozitívan  változatták  az  életminőségét.  Ez  azt  jelenti,  hogy  jelentős
adóterhelés  van  a  városban,  sajnos  belekerült  a  település  egy  olyan  ördögi
körbe,  amiből  jelenleg  saját  erejéből  elég  nehezen fog  tudni  kimászni.  Inkább
abban  kérném  a  képviselő  urak,  hölgyek  támogatását,  hogy  arra  felé
gondolkodjunk,  hogyan  lesz  Várpalotán  olyan  iparűzési  adóbevétel,  hogyan
fogunk  tudni  betelepíteni,  idehozni  cégeket,  amelyek  kimozdítanak  ebből  a
helyzetből  bennünket.  Örülnék,  ha  ebben  legalább  olyan  lelkesen  dolgoznánk,
mint a prédikációban. 
Aki elfogadja a határozati  javaslatot,  kérem, szavazzon!

A Képviselő- testület  10 igen szavazattal a következő határozatot hozta:

162/2013. (IX.26.) képviselő-testületi
h a t á r o z a t :

1. Várpalota  Város  Önkormányzata  a  helyi  önkormányzatok  működőképessége
megőrzését  szolgáló  2013.  évi  kiegészítő  támogatásáról  szóló  39/2013.
(VII.  31.)  BM  rendelet  alapján  támogatási  igényt  kíván  benyújtani.  A
támogatás igénylés összeállítására és aláírására,  valamint  határidőre történő
benyújtására a Képviselő-testület  felhatalmazza a Polgármestert  és Jegyzőt.

2. Felkéri  a  Polgármestert,  hogy  a  pályázat  eredményéről  tájékoztassa  a
Képviselő-testületet.

Határidő:   2013. szeptember 30.
Felelős:       Talabér Márta polgármester

      Máténé dr. Ignácz Anita jegyző
Végrehajtásban közreműködik:   Szász Andrea pénzügyi irodavezető

7.)  A Polgármesteri  Hivatal  létszámának  csökkentéséről  hozott  268/2012.
(XII.19.)  és  az  Ápoló  Otthon  létszámának  csökkentéséről  hozott  35/2013.
(III.21.) képviselő-testületi  határozatok módosítása (187)

K a t  o n a  Csaba:
A bizottsági  állásfoglalást  kérem!

Dr.  J u h á s z  Attila:
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A Jogi  és  Ügyrendi  Bizottság  az  1.  határozati  javaslatot  3  igen  szavazattal,  a
2.  határozati  javaslatot  3  igen  szavazattal  elfogadásra  javasolja  a
Képviselő-testületnek.

K a t  o n a  Csaba:
Vita  nélküli  döntéshozatalra  teszek  javaslatot,  aki  elfogadja,  kérem,
szavazzon!

A  Képviselő-testület  8  igen,  1  nem  szavazattal  és  1  tartózkodás  mellett
elfogadta a javaslatot.  

K a t  o n a  Csaba:
Aki az első határozati  javaslatot  elfogadja,  kérem, szavazzon!

A  Képviselő- testület  8  igen  szavazattal  és  2  tartózkodás  mellett  a  következő
határozatot hozta:

163/2013. (IX.26.) képviselő-testületi
h a t á r o z a t :

1.) Várpalota  Város Önkormányzati  Képviselő-testülete  a 268/2012. (XII. 19.)
képviselő-testületi  határozat  2. pontját  az alábbiakra módosítja:  

„2.  A  Képviselő-testület  az  intézményei  létszámhelyzetét  és  az
intézmények  közötti  tervezhető  létszám-  és  álláshely-átcsoportosítás
lehetőségét  felülvizsgálva  megállapította,  hogy  a  Polgármesteri
Hivatalban  betöltetlen  üres  álláshely,  valamint  munkaszervezés  útján  más
módon  ellátható  feladatok  miatt  feleslegessé  váló  álláshelyek
megszüntethetőek.  A fentiek  alapján  a  Képviselő-testület  a  Polgármesteri
Hivatal  engedélyezett  álláshelyeinek  számát  11  fővel  csökkenti.  A
létszámcsökkentésre  vonatkozó  döntés  egyidejűleg  az  álláshelyek
megszüntetését is jelenti.
A  Képviselő-testület  megállapítja,  hogy  az  önkormányzati
foglalkoztatottak  létszáma  a  létszámcsökkentést  megelőzően  546  fő,
intézményenkénti  bontásban:
Várpalota Város Önkormányzata 118 fő
Polgármesteri  Hivatal  102 fő
Várkerti  Általános Iskola, Szakiskola és Tagiskola:  101 fő
Bán Aladár Általános Iskola és Tagiskolája:  69 fő
Várpalotai  Összevont Óvoda és Bölcsőde: 110 fő
Ápoló Otthon: 18 fő
Ringató Bölcsőde: 28 fő. 
A  Képviselő-testület  megállapítja,  hogy  a  Polgármesteri  Hivatalban
elrendelt  létszámcsökkentést  követően  az  önkormányzati  foglalkoztatottak
létszáma 369 fő, intézményenkénti  bontásban:
Várpalota Város Önkormányzata 160 fő
Polgármesteri  Hivatal  53 fő
Várpalotai  Összevont Óvoda és Bölcsőde: 110 fő
Ápoló Otthon: 18 fő
Ringató Bölcsőde: 28 fő.
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A  Képviselő-testület  megállapítja,  hogy  az  önkormányzati
foglalkoztatottak  létszáma  tartalmazza  a  Veszprém  Megyei
Kormányhivatal  Várpalotai  Járáshivatalához  átkerült  34  álláshely  miatti
létszámcsökkentést,  valamint  a  köznevelési  feladatot  ellátó  egyes
önkormányzati  fenntartású  intézmények  állami  fenntartásba  vételéről
szóló  2012.  évi  CLXXXVIII.  törvény  alapján  a  Klebersberg
Intézményfenntartó  Központhoz  átkerült  közalkalmazottak  miatti
létszámcsökkenést.

A Képviselő-testület  megállapítja,  hogy az elbocsátott  foglalkoztatottakkal
kapcsolatos  jogviszony  megszüntető  okiratok  kiállításának  dátuma:  2012.
december 27.”

2.) Várpalota  Város Önkormányzati  Képviselő-testülete  a 268/2012. (XII. 19.)
képviselő-testületi  határozat  3.  pontjának  második  mondatát  az  alábbiakra
módosítja:

„Megállapítja,  hogy az  önkormányzat  fenntartói  körén  belül,  költségvetési
szerveinél  és az önkormányzat  hivatalánál  – a meglévő üres álláshelyeken,
az  előreláthatólag  megüresedő  álláshelyeken  vagy  a  tervezett  új
álláshelyeken,  szervezeti  változás,  feladatátadás  következtében  az  igénylő
fenntartói  körén  kívüli  munkáltatónál  a  létszámcsökkentéssel  érintett
álláshelyen  foglalkoztatottak  jogviszonyban  töltött  ideje
folyamatosságának  megszakítása  nélküli  foglalkoztatására  nincs
lehetőség.”

Határidő:   a pályázat benyújtására:  2013. szeptember 27. 
Felelős:   Talabér Márta polgármester
A végrehajtásban közreműködik: György Beáta személyzeti  és szakoktatási
szakreferens

Pénzügyi Iroda

K a t  o n a  Csaba:
Aki a második határozati  javaslatot  elfogadja,  kérem, szavazzon!

A  Képviselő- testület  8  igen  szavazattal  és  2  tartózkodás  mellett  a  következő
határozatot hozta:

164/2013. (IX.26.) képviselő-testületi
h a t á r o z a t :

1.) Várpalota  város  Önkormányzati  Képviselő-testülete  a  35/2013.  (III.  21.)
képviselő-testületi  határozat  2. pontját  az alábbiakra módosítja:  

„2.  A  Képviselő-testület  az  intézményei  létszámhelyzetét  és  az
intézmények  közötti  tervezhető  létszám-  és  álláshely-átcsoportosítás
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lehetőségét  felülvizsgálva  megállapította,  hogy  az  Ápoló  Otthonban
munkaszervezés  útján  más  módon  ellátható  feladatok  miatt  feleslegessé
váló  álláshely  megszüntethető.  A  fentiek  alapján  a  Képviselő-testület  az
Ápoló  Otthon  engedélyezett  álláshelyeinek  számát  1  fővel  csökkenti.  A
létszámcsökkentésre  vonatkozó  döntés  egyidejűleg  az  álláshely
megszüntetését is jelenti.
A  Képviselő-testület  megállapítja,  hogy  az  önkormányzati
foglalkoztatottak  létszáma  a  létszámcsökkentést  megelőzően  369  fő,
intézményenkénti  bontásban:
Várpalota Város Önkormányzata 160 fő
Polgármesteri  Hivatal  53 fő,
Várpalotai  Összevont Óvoda és Bölcsőde: 110 fő
Ápoló Otthon: 18 fő
Ringató Bölcsőde: 28 fő.

A  Képviselő-testület  megállapítja,  hogy  az  Ápoló  Otthonban  elrendelt
létszámcsökkentést  követően  az  önkormányzati  foglalkoztatottak  létszáma
367 fő, intézményenkénti  bontásban:

Várpalota Város Önkormányzata 159 fő
Polgármesteri  Hivatal  53 fő
Várpalotai  Összevont Óvoda és Bölcsőde: 110 fő
Ápoló Otthon: 17 fő
Ringató Bölcsőde: 28 fő.

A  Képviselő-testület  megállapítja,  hogy  az  elbocsátott  foglalkoztatottal
kapcsolatos  jogviszony  megszüntető  okiratok  kiállításának  dátuma:  2013.
március 22.”

3.) Várpalota  Város  Önkormányzati  Képviselő-testülete  a  35/2013.  (III.  21.)
képviselő-testületi  határozat  3.  pontjának  második  mondatát  az  alábbiakra
módosítja:

„Megállapítja,  hogy az  önkormányzat  fenntartói  körén  belül,  költségvetési
szerveinél  és az önkormányzat  hivatalánál  – a meglévő üres álláshelyeken,
az  előreláthatólag  megüresedő  álláshelyeken  vagy  a  tervezett  új
álláshelyeken,  szervezeti  változás,  feladatátadás  következtében  az  igénylő
fenntartói  körén  kívüli  munkáltatónál  a  létszámcsökkentéssel  érintett
álláshelyen  foglalkoztatottak  jogviszonyban  töltött  ideje
folyamatosságának  megszakítása  nélküli  foglalkoztatására  nincs
lehetőség.”

Határidő:    a pályázat benyújtására:  2013. szeptember 27. 
Felelős:   Talabér Márta polgármester
A végrehajtásban közreműködik: György Beáta személyzeti  és szakoktatási
szakreferens

Pénzügyi Iroda
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8.) Intézményi karbantartási feladatok ellátása (176)

K a t  o n a  Csaba:
A bizottsági  állásfoglalást  kérem!

F a l  u s s y  Sándor:
A  Pénzügyi  Bizottság  a  határozat- tervezetet  6  igen  szavazattal  és  1
tartózkodás mellett  elfogadásra javasolja a Képviselő-testületnek.

K a t  o n a  Csaba:
Kinek van kérdése? (Nem volt.)
Vélemény, hozzászólás? 

F a l  u s s y  Sándor:
Az  előterjesztés  szerint  hatékonyabb,  szakszerűbb  feladatellátás  fog
megvalósulni  az  óvoda,  bölcsőde  intézményrendszer  tekintetében.  Rendkívül
jó lenne,  ha ez a jó karbantartás  kiterjedne a játékokra is. Akár a bölcsődében,
akár  az óvodákban,  itt  most  az általam jobban ismert  óvodáról  tudok beszélni,
a  Kölyökvár  Óvodáról,  ahol  egyes  csoportoknak  az  elhelyezéséhez  közel  lévő
játékok közül  egy sem használható,  vagy rendkívül  veszélyes.  Tönkrement,  de
el  nem távolított  fajátékokról  beszélünk,  amik  hosszú  évek -  nem egy-két  nap
-  alatt  estek  szét.  Érdekelne,  eddig  milyen  karbantartás  folyt.  Vagy  meg  kell
javítani,  és  biztonságossá  tenni,  vagy  el  kell  távolítani.  Nagyon  remélem,
mostantól  tényleg  a  szakszerűség  és  a  hatékonyság  fog  működni  ebből  a
szempontból,  mert  eddig  jól  láthatóan  nem  működött.  Az  egy  másik  dolog,
hogy miért  nem volt  pénz,  erő és akarat  újak telepítésére,  de ha a meglévőkről
beszélünk,  akkor  tudom  mondani  tapasztalatból,  hogy  sajnos  itt  nagyon
komoly problémák vannak. Remélem, ebben lesz egy komoly érdemi változás.  

K a t  o n a  Csaba:
További hozzászólás? (Nem volt.)
A  városban  -  nem  csak  az  óvodákra  térnék  ki  -,  60  fölött  volt  a  játszóterek
száma,  ez  azt  jelenti,  majdnem  minden  tömbház  mellett  volt  egy  játszótér.
Beléptünk  az  Unióba,  jöttek  az  uniós  szabványok,  majd  jött  az  a  hatósági
szerep,  hogy  minden  évben  felül  kell  vizsgálni  a  játszóelemeket  a  városban.
Ennek az  lett  a  következménye,  hogy megállapították,  a  65 játszótérből  szinte
egy sem felel  meg az uniós szabványoknak, ezért  a játszóterek nagy része meg
lett  szüntetve,  vagy -  főleg az előző ciklusban,  de ebben a ciklusban is  volt  rá
példa  -,  zömében  pályázati  keretekből,  és  saját  forrásból,  amit  az
önkormányzat  tudott,  azt  kicserélt.  Az tény, hogy az óvodák udvarain ugyanez
a  probléma  fennáll  a  játszóelemeknél.  Ez  zömében  nem  karbantartási  kérdés,
hanem  pénzügyi  kérdés,  van-e  arra  forrás,  hogy  ezek  a  játékelemek  cserére
kerüljenek.  Remélhetőleg  fokozatosan  el  tudunk  oda  jutni,  hogy  ezek  a
játékelemek  kicserélődnek.  Ezeknek  a  játékelemeknek  egy  részét  az  előző
években  például  a  szülők  összefogásával,  társadalmi  munkával  építették,
hozták létre,  tehát nem szabványos játszóelemek ezek.
Aki a határozati  javaslatot elfogadja,  kérem, szavazzon!
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A  Képviselő- testület  8  igen  szavazattal  és  2  tartózkodás  mellett  a  következő
határozatot hozta:

165/2013. (IX.26.) képviselő-testületi
h a t á r o z a t :

1.  )  Várpalota  Város  Önkormányzati  Képviselő-testülete  a  Várpalotai
Összevont  Óvoda  és  Bölcsőde  engedélyezett  létszámát  2013.  szeptember
30-ával  1  fő  8  órás,  1  fő  4  órás  közalkalmazotti  álláshellyel  csökkenti,  és  az
Intézményüzemeltetési  Szervezet  engedélyezett  létszámát  2013.  október
1-jével  1  fő  8  órás,  1  fő  4  órás  közalkalmazotti  álláshellyel  növeli.  A
költségvetésben  engedélyezett  létszám  csökkentésével,  illetve  növelésével
egyidejűleg  az  adott  álláshelyre  tervezett  időarányos  bér-  és  járulék  összeg
átcsoportosításra kerül a két intézmény között.  

2.)  A  Képviselő-testület  felkéri  a  polgármestert,  hogy  a  fenti  változás
költségvetési  rendeleten történő átvezetéséről gondoskodjon. 

Határidő:   2013. október 31.
Felelős:   Talabér Márta polgármester
Végrehajtásban közreműködik:   Szász Andrea pénzügyi irodavezető

9.)  A  Hírcentrum  Kft.  Felügyelő  Bizottsága  tagjainak  újraválasztása,
valamint a könyvvizsgáló megbízása (185)

K a t  o n a  Csaba:
A bizottsági  állásfoglalást  kérem!

Dr.  J u h á s z  Attila:
A Jogi  és  Ügyrendi  Bizottság  az  1.  határozati  javaslatot  3  igen  szavazattal,  a
2.  határozati  javaslatot  3  igen  szavazattal  elfogadásra  javasolja  a
Képviselő-testületnek.

K a t  o n a  Csaba:
Vita  nélküli  döntéshozatalra  teszek  javaslatot,  aki  elfogadja,  kérem,
szavazzon!

A  Képviselő-testület  8  igen  szavazattal  és  2  tartózkodás  mellett  elfogadta  a
javaslatot.  

K a t  o n a  Csaba:
Aki az első határozati  javaslatot  elfogadja,  kérem, szavazzon!

A  Képviselő- testület  9  igen  szavazattal  és  1  tartózkodás  mellett  a  következő
határozatot hozta:

18



166/2013. (IX.26.) képviselő-testületi
h a t á r o z a t :

Várpalota  Város  Önkormányzati  Képviselő-testülete  a  köztulajdonban  álló
gazdasági  társaságok  takarékosabb  működéséről  szóló  2009.  évi  CXXII.
törvény  4.  §  (1)  bekezdése  alapján  a  Várpalotai  Hírcentrum  Nonprofit
Korlátolt  felelősségű  Társaság  Felügyelő  Bizottsága  tagjának  2013.  október
01-jétől  2018. szeptember 30-ig terjedő időtartamra 

Csöngető Petra 8100 Várpalota, Semmelweis u. 48.
Dániel Mária Magdolna 8100 Várpalota,  Pipacs u. 67/F.
Treuer Imre 8100 Várpalota, Szent István u. 25. III/7. 

szám alatti  lakosokat újraválasztja.

Határidő:  a döntés megküldésére: azonnal
Felelős:  Talabér Márta polgármester
Végrehajtásban közreműködik:   Bérczes Beáta jogi előadó

K a t  o n a  Csaba:
Aki a második határozati  javaslatot  elfogadja,  kérem, szavazzon!

A  Képviselő-testület  8  igen,  1  nem  szavazattal  és  1  tartózkodás  mellett  a
következő határozatot hozta:

167/2013. (IX.26.) képviselő-testületi
h a t á r o z a t :

1.)  Várpalota  Város  Önkormányzati  Képviselő-testülete  a  Tömpe  és  Társa
Könyvvizsgáló,  Gazdasági  és  Pénzügyi  Tanácsadó  Betéti  Társaságot  (8200
Veszprém,  Ady E.  u.  78/c.)  bízza  meg a  Várpalotai  Hírcentrum Nonprofit  Kft.
könyvvizsgálói  feladatainak  az  ellátásával  2013.  október  01-jétől  2018.
szeptember 30-ig terjedő időtartamra.  
A fent  megjelölt  időtartamra  vonatkozóan  a  megbízási  díj  összege:  350.000,-
Ft+ÁFA/év.

2.)  A  Képviselő-testület  felhatalmazza  Darkóné  Antalóczy  Zsuzsanna
ügyvezető  igazgatót  a  könyvvizsgálói  feladatok  ellátására  vonatkozó
megbízási  szerződés megkötésére.  

Határidő:  a könyvvizsgálói  megbízási  szerződés megkötésére:  2013. október
01.
Felelős:  Talabér Márta polgármester

Darkóné Antalóczy Zsuzsanna ügyvezető igazgató 
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10.)  A  Várpalotai  Összevont  Óvoda  és  Bölcsőde  magasabb  vezetői
pótlékának meghatározása (183)

K a t  o n a  Csaba:
A bizottsági  állásfoglalást  kérem!

H u s z á r n é  Bacsárdi Valéria:
A  Humán  Erőforrás  Bizottság  a  határozat-tervezetet  5  igen  szavazattal
elfogadásra javasolja  a Képviselő-testületnek. 

K a t  o n a  Csaba:
Vita  nélküli  döntéshozatalra  teszek  javaslatot,  aki  elfogadja,  kérem,
szavazzon!

A  Képviselő-testület  8  igen,  1  nem  szavazattal  és  1  tartózkodás  mellett
elfogadta a javaslatot.  

K a t  o n a  Csaba:
Aki a határozati  javaslatot elfogadja,  kérem, szavazzon!

A  Képviselő-testület  8  igen,  1  nem  szavazattal  és  1  tartózkodás  mellett  a
következő határozatot hozta:

168/2013. (IX.26.) képviselő-testületi
h a t á r o z a t :

Várpalota Város Önkormányzati Képviselő-testülete a Várpalotai  Összevont 
Óvoda és Bölcsőde elnevezésű köznevelési intézmény vezetője számára az 
intézményvezetői pótlék mértékét a nemzeti köznevelésről szóló 2011. évi 
CXC. törvény által meghatározott alsó határban, azaz bruttó 61.800 Ft-ban 
határozza meg 2013. szeptember 1-jétől 2018. július 31-ig terjedő határozott  
időre.

Határidő:  azonnal
Felelős:   Talabér Márta polgármester
Végrehajtásban közreműködik: 

Szász Andrea irodavezető
Varga Szilvia ifjúsági,  köznevelési  és szociális  referens

11.)  Csatlakozási  javaslat  a  Bursa  Hungarica  Felsőoktatási
Ösztöndíjpályázat 2014. évi fordulójához (186)

K a t  o n a  Csaba:
A bizottsági  állásfoglalást  kérem!

H u s z á r n é  Bacsárdi Valéria:
A  Humán  Erőforrás  Bizottság  a  határozat-tervezetet  5  igen  szavazattal
elfogadásra javasolja  a Képviselő-testületnek.
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K a t  o n a  Csaba:
Vita  nélküli  döntéshozatalra  teszek  javaslatot,  aki  elfogadja,  kérem,
szavazzon!

A  Képviselő-testület  8  igen,  1  nem  szavazattal  és  1  tartózkodás  mellett
elfogadta a javaslatot.  

K a t  o n a  Csaba:
Aki a határozati  javaslatot elfogadja,  kérem, szavazzon!

A  Képviselő- testület  9  igen  szavazattal  és  1  tartózkodás  mellett  a  következő
határozatot hozta:

169/2013. (IX.26.) képviselő-testületi
h a t á r o z a t :

1.)  Várpalota  Város  Önkormányzati  Képviselő-testülete  2014.  naptári  évben
is  csatlakozik  –  az  51/2007.  (III.26.)  Kormányrendeletben  szabályozott  –
Bursa  Hungarica  Felsőoktatási  Önkormányzati  Ösztöndíjpályázat  2014.
évi  fordulójához ,  melynek  keretében  támogatja  a  szociálisan  rászoruló
várpalotai  felsőoktatási  hallgatókat  1.250.000  Ft  előirányzat  keretösszegi g,
amely  összeget  a  2014.  évi  költségvetésben  működési  céltartalékba  kíván
helyezni.  
Az előirányzat forrása: Várpalota Város Önkormányzatának 2014. évi 
költségvetése.  
 
2.) A Képviselő-testület  felkéri  a Polgármestert,  hogy a csatlakozásról szóló 
nyilatkozatot az Emberi Erőforrások Minisztériuma Emberi Erőforrás 
Támogatáskezelő részére küldje meg.

Határidő:   a nyilatkozat  megküldésére: 2013. október 11.
a  pénzügyi  fedezet  biztosítására:  2014.  évi  költségvetés  tervezése

és elfogadása
Felelős:  Talabér Márta polgármester

Máténé dr. Ignácz Anita jegyző
Végrehajtásban közreműködik:

Szász Andrea irodavezető
Varga Szilvia ifjúsági,  köznevelési  és szociális  referens

12.) Megállapodás állami támogatások átadása tárgyában (166)

K a t  o n a  Csaba:
A bizottsági  állásfoglalást  kérem!

F a l  u s s y  Sándor:
A  Pénzügyi  Bizottság  a  határozat- tervezetet  7  igen  szavazattal  elfogadásra
javasolja  a Képviselő-testületnek.
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K a t  o n a  Csaba:
Vita  nélküli  döntéshozatalra  teszek  javaslatot,  aki  elfogadja,  kérem,
szavazzon!

A  Képviselő-testület  8  igen,  1  nem  szavazattal  és  1  tartózkodás  mellett
elfogadta a javaslatot.  

K a t  o n a  Csaba:
Aki a határozati  javaslatot elfogadja,  kérem, szavazzon!

A Képviselő- testület  10 igen szavazattal a következő határozatot hozta:

170/2013. (IX.26.) képviselő-testületi
h a t á r o z a t :

1) A  Képviselő-testület  jóváhagyja  a  Társulás  és  Várpalota  Város
Önkormányzata  között  az  állami  támogatások  igénybevétele  és  az  utalások
ütemezése  tárgyában  kötendő  megállapodás  tervezetét,  egyben
felhatalmazza Katona Csaba alpolgármestert  a megállapodás aláírására.

2) A megállapodás jelen határozat  1. mellékletét  képezi.

Határidő  : azonnal
Felelős  : Katona Csaba alpolgármester
Végrehajtásban közreműködik:   dr. Szivák-Döbörhegyi Csilla jogi előadó

13.)  Megállapodás  intézményi  ellátottak  szállításának  támogatása
tárgyában (170)

K a t  o n a  Csaba:
A bizottsági  állásfoglalást  kérem!

F a l  u s s y  Sándor:
A  Pénzügyi  Bizottság  a  határozati  javaslatot  7  igen  szavazattal  elfogadásra
javasolja  a Képviselő-testületnek.

K a t  o n a  Csaba:
Vita  nélküli  döntéshozatalra  teszek  javaslatot,  aki  elfogadja,  kérem,
szavazzon!

A  Képviselő-testület  8  igen,  1  nem  szavazattal  és  1  tartózkodás  mellett
elfogadta a javaslatot.  

K a t  o n a  Csaba:
Aki a határozati  javaslatot elfogadja,  kérem, szavazzon!

A Képviselő- testület  10 igen szavazattal a következő határozatot hozta:
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171/2013. (IX.26.) képviselő-testületi
h a t á r o z a t :

1.) A  Képviselőt-testület  jóváhagyja  a  Társulás  és  Várpalota  Város
Önkormányzata  között  a  Térségi  Népjóléti  Gondozási  Központ  által
várpalotai  rászorultak  számára  biztosított  szállítási  szolgáltatás
tárgyában  kötött  megállapodás  tervezetét,  egyben  felhatalmazza  Katona
Csaba alpolgármestert  a megállapodás aláírására.

2.) A megállapodás jelen határozat  1. számú mellékletét  képezi.

3.) A  teljesítés  pénzügyi  fedezete:  az  önkormányzat  számára  a  2013.  évre
megállapított  állami támogatások pótelőirányzata.

Határidő  : azonnal
Felelős  : Talabér Márta polgármester
Végrehajtásban közreműködik:   dr. Szivák-Döbörhegyi Csilla jogi előadó

14.)  Várpalota  Kistérség  Többcélú  Társulás  Pénzügyi  Bizottságában
Várpalota város képviseletének biztosítása (171)

K a t  o n a  Csaba:
A bizottsági  állásfoglalást  kérem!

Dr.  J u h á s z  Attila:
A  Jogi  és  Ügyrendi  Bizottság  a  határozati  javaslatot  3  igen  szavazattal
elfogadásra javasolja  a Képviselő-testületnek.

K a t  o n a  Csaba:
Vita  nélküli  döntéshozatalra  teszek  javaslatot,  aki  elfogadja,  kérem,
szavazzon!

A  Képviselő-testület  8  igen,  1  nem  szavazattal  és  1  tartózkodás  mellett
elfogadta a javaslatot.  

K a t  o n a  Csaba:
Aki a határozati  javaslatot elfogadja,  kérem, szavazzon!

A Képviselő- testület  10 igen szavazattal a következő határozatot hozta:

23



172/2013. (IX.26.) képviselő-testületi
h a t á r o z a t :

Várpalota  Város  Önkormányzati  Képviselő-testülete  Várpalota  Kistérség
Többcélú  Társulása  Társulási  Tanácsának  Pénzügyi  Bizottságába  2013.
október 01. napjától visszavonásig terjedő időtartamra

Szász Andreát
(Várpalotai  Polgármesteri  Hivatal  Pénzügyi Iroda vezetője)

delegálja.  

Határidő  : azonnal
Felelős  : Talabér Márta polgármester
Végrehajtásban közreműködik:   dr. Szivák-Döbörhegyi Csilla jogi előadó

15.) A Polgármesteri Hivatal alapító okiratának módosítása (168)

K a t  o n a  Csaba:
A bizottsági  állásfoglalást  kérem!

Dr.  J u h á s z  Attila:
A  Jogi  és  Ügyrendi  Bizottság  a  határozati  javaslatot  3  igen  szavazattal
elfogadásra javasolja  a Képviselő-testületnek.

K a t  o n a  Csaba:
Vita  nélküli  döntéshozatalra  teszek  javaslatot,  aki  elfogadja,  kérem,
szavazzon!

A  Képviselő-testület  8  igen,  1  nem  szavazattal  és  1  tartózkodás  mellett
elfogadta a javaslatot.  

K a t  o n a  Csaba:
Aki a határozati  javaslatot elfogadja,  kérem, szavazzon!

A  Képviselő- testület  9  igen  szavazattal  és  1  tartózkodás  mellett  a  következő
határozatot hozta:

173/2013. (IX.26.) képviselő-testületi
h a t á r o z a t :

Várpalota  Város  Önkormányzati  Képviselő-testülete  a  Várpalotai
Polgármesteri  Hivatal  alapító  okiratának  módosító  okiratát  és  az
egybeszerkesztett  alapító  okiratot  a  határozat  melléklete  szerinti  formában  és
tartalommal elfogadja.
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A Képviselő-testület  felkéri  a Polgármestert  és a Jegyzőt,  hogy az okiratokat  a
költségvetési  szervekre  vonatkozó  szabályok szerint  az  érdekeltekhez  juttassa
el.  

Határidő:  azonnal
Felelős:  Talabér Márta polgármester

Máténé dr. Ignácz Anita jegyző
Végrehajtásban közreműködik:   Pénzügyi Iroda

16.)  A  településfejlesztéssel  és  a  településrendezéssel  összefüggő
partnerségi egyeztetés szabályainak meghatározása (169)

K a t  o n a  Csaba:
A bizottsági  állásfoglalásokat kérem!

K á d á r István:
A  Gazdasági  Bizottság  a  határozat-tervezetet  5  igen  szavazattal  elfogadásra
javasolja  a  Képviselő-testületnek,  a  Szabályzat  II.  (2)  bekezdésének  alábbi
kiegészítésével:  „a városi  honlapon,  illetve  rövid tájékoztató  megjelenítésével
a városi újságban.”

Dr.  J u h á s z  Attila:
A Jogi  és  Ügyrendi  Bizottság  a  határozati  javaslatot  -  a  Gazdasági  Bizottság
módosító  javaslatával  együtt  -  3  igen  szavazattal  elfogadásra  javasolja  a
Képviselő-testületnek.

K a t  o n a  Csaba:
A Gazdasági Bizottság módosító javaslatát  befogadom.
Az előkészítő  kíván szóbeli  kiegészítést  tenni?

M e z e i  László:
Köszönöm, nem.

K a t  o n a  Csaba:
Van valakinek kérdése? (Nem volt.)
Vélemény, észrevétel? (Nem volt.)
Aki a határozati  javaslatot elfogadja,  kérem, szavazzon!

A  Képviselő- testület  8  igen  szavazattal  és  2  tartózkodás  mellett  a  következő
határozatot hozta:

174/2013. (IX.26.) képviselő-testületi
h a t á r o z a t :

1.  Várpalota  Város  Önkormányzati  Képviselő-testülete  a  településfejlesztési
koncepcióról,  az  integrált  településfejlesztési  stratégiáról  és  a
településrendezési  eszközökről,  valamint  egyes  településrendezési  sajátos
jogintézményekről  szóló  314/2012.  (XI.8.)  Korm.  rendelet  29.  §-ában  kapott
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felhatalmazás  alapján  a  településfejlesztéssel  és  a  településrendezéssel
összefüggő  partnerségi  egyeztetés  részletes  szabályait  a  határozat  mellékletét
képező Szabályzat  szerint határozza meg.

2.  A Képviselő-testület  úgy  dönt,  hogy  a  szabályzat  előírásait  az  elfogadást
követően induló eljárásokban kell  alkalmazni.

Határidő  :  a döntés megküldésére: azonnal
Felelős:   Talabér Márta polgármester
Végrehajtásban közreműködik  : Mezei László főépítész 

K a t  o n a  Csaba:
Szünetet  rendelek el.

(9,55 órától 10,10 óráig szünet.  Szünet után létszám: 10 fő)

17.) ELIX-VILL Kft.  rendezési tervi módosítási  kérelme (172)

K a t  o n a  Csaba:
A bizottsági  állásfoglalást  kérem!

K á d á r István:
A  Gazdasági  Bizottság  a  határozat-tervezetet  4  igen  szavazattal  és  1
tartózkodás mellett  elfogadásra javasolja a Képviselő-testületnek.

K a t  o n a  Csaba:
Az előkészítő  kíván szóbeli  kiegészítést  tenni?

M e z e i  László:
Köszönöm, nem.

K a t  o n a  Csaba:
Van valakinek kérdése? (Nem volt.)
Vélemény, észrevétel? (Nem volt.)
Aki a határozati  javaslatot elfogadja,  kérem, szavazzon!

A  Képviselő- testület  9  igen  szavazattal  és  1  tartózkodás  mellett  a  következő
határozatot hozta:

175/2013. (IX.26.) képviselő-testületi
h a t á r o z a t :

1. Várpalota  Város  Önkormányzati  Képviselő-testülete  a  TÁJOLÓ-TERV
Területrendezési,  Környezetvédelmi  és  Közigazgatásfejlesztési  Kft.  által
készített  telepítési  tanulmányterv  alapján  támogatja  Várpalota
Településszerkezeti  Tervének,  Helyi  Építési  Szabályzatának  és
Szabályozási  Tervének  módosítását  a  Várpalota  0199/a  hrsz.-ú  út—0188
hrsz.-ú  út—Hideg-völgyi-patak—vasút  által  határolt  terület  általános
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mezőgazdasági  területből  beépítésre  nem  szánt  bányaterületté  történő
átminősítése tárgyában.

2. A  Képviselő-testület  felkéri  a  városi  főépítészt,  hogy  a  megfogalmazott
településfejlesztési  döntés szerint koordinálja a rendezési tervek és a helyi
építési  szabályzat felülvizsgálatát.

3. A  Képviselő-testület  felhatalmazza  a  Polgármestert  a  felülvizsgálattal
kapcsolatos  településrendezési  szerződés  megkötésére  az  ELIX-VILL Kft.
pénzügyi kötelezettségvállalása mellett.

Határidő:   folyamatos
Felelős:     Talabér Márta polgármester
Végrehajtásban közreműködik:   Mezei László főépítész

K a t  o n a  Csaba:
Köszönöm  Salamon  Tamás  úrnak,  hogy  felajánlotta,  a  cégét  bejegyzi
Várpalotára.

18.) Várpalota város hőellátása fejlesztésének stratégiai terve (177, /1.)

K a t  o n a  Csaba:
Kérem  dr.  Juhász  Attila  elnök  urat,  tájékoztassa  a  testületet  a  Felügyelő
Bizottság állásfoglalásával  kapcsolatban.

Dr.  J u h á s z  Attila:
A  Felügyelő  Bizottság  tárgyalta  a  tervet,  és  a  következő  javaslatot  tette.
Felhívjuk  az  ügyvezetés  figyelmét  arra,  hogy  a  következő  fejlesztési
lehetőségeket  is  vizsgálják  meg:  Várpalota  város  hőközpontjainak
szétválasztása,  ezzel  összefüggésben  műszaki  fejlesztési  lehetőségek
megvizsgálása.  Várpalota  város  távhő  primer  hálózatába  mérők  beépítésének
kérdésköre,  a hőellátás  több pontos betáplálása  kérdésköreinek vizsgálata  és  a
depóniagáz  felhasználási  lehetőségei,  tárgyalások  kezdeményezése  az  inotai
lerakó  üzemeltetőjével,  ugyanakkor  a  stratégiai  anyagban  szereplő  alternatív
tüzelés  kiváltása  biomassza  kazán  üzemeltetésével  kapcsolatos  tapasztalatok
gyűjtése,  hogy  amikor  elérkezik  az  időpont,  hogy ebbe  az  irányba  elmozdul  a
társaság,  akkor  megfelelő  tapasztalatokkal  rendelkezzenek  ezeknek  a
tényleges működtetését tekintve.

K a t  o n a  Csaba:
Köszönöm!
A bizottsági  állásfoglalást  kérem!

K á d á r István:
A  Gazdasági  Bizottság  a  határozat-tervezetet  4  igen  szavazattal  elfogadásra
javasolja  a Képviselő-testületnek.
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K a t  o n a  Csaba:
Vita  nélküli  döntéshozatalra  teszek  javaslatot,  aki  elfogadja,  kérem,
szavazzon!

A  Képviselő-testület  7  igen,  2  nem  szavazattal  és  1  tartózkodás  mellett
elfogadta a javaslatot.  

K a t  o n a  Csaba:
Aki a határozati  javaslatot elfogadja,  kérem, szavazzon!

A  Képviselő- testület  9  igen  szavazattal  és  1  tartózkodás  mellett  a  következő
határozatot hozta:

176/2013. (IX.26.) képviselő-testületi
h a t á r o z a t :

Várpalota  Város  Önkormányzati  Képviselő-testülete  a  Várpalotai  Közüzemi
Kft.  által  előkészített  „Várpalota  város  hőellátásával  kapcsolatos  fejlesztések
stratégiai  terve”-t 

e l f  o g a d j a.

Határidő:  a döntés megküldésére: azonnal
Felelős:  Talabér Márta polgármester
Végrehajtásban közreműködik:   Bérczes Beáta jogi előadó

K a t  o n a  Csaba:
Igazgató  úrral  és  főmérnök  úrral  több  helyen  volt  szerencsém  járni,  ahol
vegyes  biomassza  és  gázüzemelésű  rendszereket  néztünk meg.  Úgy gondolom,
eléggé előrehaladott  az információszerzés  ebben, illetve tárgyalások is  folytak
ez  irányba,  és  valamilyen  szintű  tanulmányok  is  készültek.  A  kommunális
hulladéklerakónál  tervezett  biogáz  előáll ításnál  szintén  szó  volt  arról,  hogy
befogadó lenne a  Közüzemi  Kft.,  ezek  a  jövő időszak fejleményei  lesznek.  Az
tény,  hogy  a  földgázfüggősséget  a  lehető  legnagyobb  mértékben  igyekeznünk
kellene csökkenteni.

19.) A lakbérek mértékének felülvizsgálata (173)

K a t  o n a  Csaba:
A bizottsági  állásfoglalást  kérem!

H u s z á r n é  Bacsárdi Valéria:
A  Humán  Erőforrás  Bizottság  a  határozat-tervezetet  5  igen  szavazattal
elfogadásra javasolja  a Képviselő-testületnek. 

K a t  o n a  Csaba:
Vita  nélküli  döntéshozatalra  teszek  javaslatot,  aki  elfogadja,  kérem,
szavazzon!
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A  Képviselő-testület  8  igen,  1  nem  szavazattal  és  1  tartózkodás  mellett
elfogadta a javaslatot.  

K a t  o n a  Csaba:
Aki a határozati  javaslatot elfogadja,  kérem, szavazzon!

A  Képviselő-testület  9  igen  és  1  nem  szavazattal  a  következő  határozatot
hozta:

177/2013. (IX.26.) képviselő-testületi
h a t á r o z a t :

Várpalota  Város  Önkormányzati  Képviselő-testülete  az  önkormányzati
tulajdonú  bérlakások  lakbérének  mértékét,  valamint  az  üzemeltetési
költségelőleg összegét változatlanul hagyja.

Felelős:   Talabér Márta polgármester
Végrehajtásban közreműködik:   Szemes Rita vagyongazdálkodási ügyintéző

20.) Települési  Értéktár Bizottság létrehozása (188)

K a t  o n a  Csaba:
A bizottsági  állásfoglalást  kérem!

K á d á r István:
A  Gazdasági  Bizottság  5  igen  szavazattal  javasolja,  kerüljön  felmérésre,
melyek  azok  a  helyi  szervezetek,  személyek,  akik  a  helyi  értéktár  bizottság
munkájában  részt  kívánnak  venni,  és  ennek  ismeretében,  a  későbbiekben
döntsön a Képviselő-testület  a helyi értéktár bizottság létrehozásáról.  

K a t  o n a  Csaba:
Ez  módosító  indítvány?  Tárgyaljuk  az  anyagot,  és  utána  szavazzunk  a
módosító indítványról?

M á t  é n é  dr. Ignácz Anita:
Tisztelt  Képviselő-testület!
Az  SZMSZ  értelmében  a  módosító  indítványról  mindenképpen  szavazni  kell.
Természetesen,  ha  a  módosítást  elfogadja  a  Képviselő-testület,  az
előterjesztőnek  még  megvan  az  a  joga,  hogy  úgy  tegye  fel  szavazásra,  hogy
amennyiben  ez  elfogadásra  kerül,  az  azt  is  jelenti,  hogy a  mostani  anyag  első
olvasat  legyen,  és  a  következő  testületi  ülésre  a  feltett  kérdésekkel
kiegészítve egy új anyag kerüljön be a Képviselő-testület  elé.

K a t  o n a  Csaba:
Javasolom,  hogy  tárgyaljunk  róla,  és  tekintsük  első  olvasatnak  a  jelenlegi
előterjesztést.  Aki ezt támogatni  tudja, kérem, szavazzon!
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A  Képviselő-testület  9  igen  szavazattal  és  1  tartózkodás  mellett  elfogadta  a
javaslatot.

K a t  o n a  Csaba:
Kinek van kérdése az előterjesztéssel  kapcsolatban?

K á d á r István:
Ezzel  az anyaggal kapcsolatban van valamilyen határidő? 

M á t  é n é  dr. Ignácz Anita:
Határidő  arra  volt,  hogy  április  17-től  számított  60  napon  belül  kellett  a
testületnek  arra  vonatkozó  döntést  hozni,  hogy  kíván-e  települési  értéktárat
létrehozni.  Ez  a  döntés  megszületett,  hogy  a  bizottság  létrehozását  és  a
működés  szabályait  mikor  határozza  meg  a  testület,  arra  nincs  határidő.  Ez
nyílván  helyi  érdek,  tekintve,  hogy  a  javaslat  szerint  egyébként  is  januárban
kezdené meg a munkáját  a  bizottság,  így azt  gondolom,  semmi akadálya  nincs
annak, hogy ez első olvasat legyen.

K a t  o n a  Csaba:
További kérdés? (Nem volt.)
Vélemény, észrevétel?

F a l  u s s y  Sándor:
Azt  gondoltam,  ez  egy  ilyen  könnyű  kézzel  elintézett  történet  lenne,  hogy
bízzunk  meg  ezzel  egy  egyébként  is  meglévő  önkormányzati  bizottságot.  Ezt
semmiképpen  nem  tartom  jónak.  Azt  sem  tartanám  jónak,  ha  ez  bármelyik
másik  bizottság  lenne,  ugyanis  ha  azt  meggondoljuk,  hogy  a  magyar  nemzeti
értékek  és  hungarikumok  nagyon  sok  félék,  tárgyiasult  formái,  épületben,
műtárgyakban,  számos  egyéb  dologban  éppúgy  megvannak,  mint  ahogy
szellemi  értékben  megvannak.  Azt  gondolom,  hogy  ennél  fogva  nagyon
széleskörű  ez  a  történet  egyébként  is.  Maga a  kormányrendelet  is  azt  mondja,
hogy  ebbe  vonja  be  a  tárgyban  illetékes  civil  szervezeteket,  és  egyebeket.
Talán  nem  az  lenne  a  szerencsés,  hogyha  ezt  valamelyik,  egyébként  is  már
többször  összevont  bizottság  végezné,  ezelőtt  egy-két  ciklussal  7-8
bizottsággal  működött  az  önkormányzat.  Azt  gondolom,  ez  egy  kicsit  a  dolog
elsikkadása  is.  Meg  kell  tudnunk  találni  olyan  személyeket  –  nem  feltétlen
képviselőkből,  vagy  hivatalos  emberekből,  legalábbis  nem csak  -,  akik  ebben
jól  tudnak  működni.  Azt  is  megkockáztatom,  hogy  a  dolog  természeténél
fogva  jobban,  mint  bármelyik  bizottság  –  tiszteletben  tartva  nyílván  minden
bizottságot  és  tagjait  –  ezt  el  tudná  látni.  A gondolkodást  –  azzal  egyetértve,
hogy  ez  legyen  első  olvasat  –  afelé  javasolom  elvinni,  hogy  ne  egy  ilyen
„tudjuk  le  a  dolgot”  és  oda  hátékázzuk  egy  francia  bekezdéssel,  több  lesz  az
SZMSZ-ben  valamelyik  bizottság  feladatkörében,  hanem ez  ennél  többet  kell,
hogy megérjen.  

G a l  a m b o s  Szilvia:
Azt  gondolom,  mindannyiunk  örömére  szolgálhat,  hogy  mindenkit  egy  kicsit
továbbgondolásra  késztetett  ez  az  előterjesztés,  és  az  értékeinkkel  való
foglalatosság  és  annak  az  ápolása  felelősséggel  tölt  el  bennünket.  Ezeket  az
ötleteket  mind  támogatni  tudom,  mind  továbbgondolásra  érdemes.
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Mindegyiket  érdemesnek  tartom  arra,  hogy  meggondoljuk  azt  is,  hogy  a
civileket,  illetve  magánszemélyeket  bevonjuk,  akik  erre  érdemesek  és
értékesek  ezen  a  területen.  Mindemellett  nem  lehet  elfelejteni,  hogy  ebben  a
bizottságban  valamilyen  döntéshozatalnak  is  kell  történnie,  szerintem  a
politikai  felelősséget  sem  szabad  teljesen  partvonalra  tenni,  azt  gondolom,
egy  vegyes  bizottságban  kellene  mindenkinek  gondolkodni,  ami  a  civilek,  a
magánszemélyek  és  a  képviselők  összetételéből  fog  majd  egységet  alkotni,  és
egy valószínűleg hatékony munkát folytatni ezen a területen.

H u s z á r n é  Bacsárdi Valéria:
A  Humán  Erőforrás  Bizottság  az  Oktatási,  Kulturális  és  Sport  Bizottság,
illetve  a  korábbi  Egészségügyi  és  Szociális  Bizottság  összeolvadásából  jött
létre.  Valóban  ebben  a  ciklusban  lényegesen  több  feladatunk  van,  mint
korábban,  nem  egyszer  előfordult,  hogy  húsz  anyagot  tárgyaltunk  egy
bizottsági  ülésen.  Amikor  néztem  ezt  az  előterjesztést,  pici  aggodalommal
töltött  el,  hogy tudja felvállalni  egy az egyben még pluszban ezt  a feladatot  is
a  bizottság.  Én  is  azt  tartanám  szerencsésebbnek,  ha  valamilyen  fajta  vegyes
bizottság  állna  össze.  Nyílván  részt  kívánunk  venni  a  munkában,  de
szerencsésebb lenne,  ha civilekkel  ki tudna egészülni.

A n t  a l  László:
Egy  dologra  szeretném  felhívni  a  figyelmet.  Nem  tudom,  képviselőtársaim
ismerik-e  a  bizottságok  hatékonytalanságáról  szóló  eszmefuttatást.
Mindenképpen  szeretném  felhívni  a  figyelmet,  hogy  a  bizottság  tagságával
kapcsolatban  ne  gondoljon  senki  10-15  főre,  mert  az  biztosan  nem  fog
működni.  Annyiból  az  eredeti  javaslatnak  mindenképpen  van  egy  jótékony
része,  hogy  ez  a  bizottság  képes  lett  volna  létszámában  összefogni  a  témát.
Úgy  gondolom,  ha  később  más  struktúra  lesz,  akkor  is  önmérsékletet  kell
gyakorolni a létszámmal kapcsolatban.

K a t  o n a  Csaba:
A bizottságnak  senki  nem  korlátozná  azt  a  lehetőségét,  hogy  saját  maga  egy
munkatervet,  ügyrendet  megalkosson,  illetve  saját  maga  eldöntse,  kiket
szándékozik  ebbe  a  munkába  bevonni,  honnan  akar  adatot  gyűjteni.
Mindenképpen  a  bizottságnak  a  vezetésben,  az  irányításban  hatékonyan  kell
részt  venni,  hogy  ténylegesen  ennek  eredménye  legyen.  Vannak  olyan
dokumentumok  jelenleg  is  a  városban,  aminek  a  felülvizsgálatát  biztos,  hogy
meg  kellene  tenni,  vagy  legalábbis  beemelhető  részei  vannak  ebbe.  Itt
említeném  egyrészt  a  rendezési  tervünket,  amibe  a  helyi  épített  és  természeti
értékek  fel  vannak  tüntetve,  ez  mindenképpen  egy  támpontot  adhat,  illetve  az
előző  ciklusban  elkészült  egy  kistérségi  értékleltár,  ami  szintén  segítséget
nyújt  abban,  hogy  elinduljon  ez  a  munka.  természetesen  ehhez  képest  a  civil
szervezetek,  a  Szindbád  Kft.  szakemberei  és  más  intézmények  tagjait  is  be
lehet  vonni.  Jó tapasztalataim vannak erre  vonatkozólag,  annak idején,  amikor
a  kulturális  koncepciót  állítottuk  össze,  akkor  nagyon  sok  civil  szervezet  és
egyén részt  vett  abban aktívan,  akinek a korrekt  munkájára lehetett  számítani.
Ahhoz,  hogy  a  végén  kézzelfogható  összegzés  szülessen,  ahhoz  kell  egy
bizottság,  lehet,  hogy ezt  a  Humán Erőforrás  Bizottságnak kellene  valamilyen
úton-módon  vállalni.  Azt  is  el  tudom  fogadni,  ha  ők  javaslatot  tesznek  arra,
hogy kültagokkal  legyen kiegészítve a bizottság erre a feladatra.

31



G a l  a m b o s  Szilvia:
Úgy  látszik,  több  alternatíva  van  előttünk.  Azt  javasolom,  mindent  gondoljon
át  mindenki  magában,  hogyan  képzelné  el  ennek  a  bizottságnak  a  hatékony
működését.  Egyetértek  abban,  hogy a bizottság is  képes erre,  hogyha mondjuk
tanácskozási  joggal  bevon  újabb  személyeket  ebbe  az  értéktár  bizottsági
munkába.  De,  azzal  is  mérhetetlenül  egyetértek,  amit  Antal  képviselőtársam
mondott,  túlduzzasztani  sincs  értelme  egy  ilyen  bizottságot,  mert  tényleg
parttalanná  válhat  és  alkalmatlanná  bármilyen  hatékony  munkára.  Meg  kell
találni azt  a keretet,  ami ennek megfelelő tud lenni.

K a t  o n a  Csaba:
További hozzászólás? (Nem volt.)
Javasolom, hogy a Gazdasági Bizottság módosító indítványáról szavazzunk, és
első  olvasatként  fogadjuk  el  az  előterjesztést.  Aki  a  Gazdasági  Bizottság
javaslatát,  és  a  jelenlegi  előterjesztést  első  olvasatként  elfogadja,  kérem,
szavazzon!

A  Képviselő- testület  9  igen  szavazattal  és  1  tartózkodás  mellett  a  következő
határozatot hozta:

178/2013. (IX.26.) képviselő-testületi
h a t á r o z a t :

Várpalota  Város  Önkormányzati  Képviselő-testülete  a  Polgármester  által  188.
sorszámon  előterjesztett,”Települési  Értéktár  Bizottság  létrehozása”  tárgyú
előterjesztést  első olvasatként elfogadja.  

A  Képviselő-testület  felkéri  a  Polgármestert,  mérje  fel,  melyek  azok  a  helyi
szervezetek,  személyek,  akik a Települési  Értéktár  Bizottság munkájában részt
kívánnak  venni  és  javaslatát  terjessze  a  Képviselő-testület  2013.  október  havi
ülése elé.

Határidő:   2013. október havi képviselő-testületi  ülés
Felelős:  Talabér Márta polgármester
Végrehajtásban  közreműködik:   Városüzemeltetési,  Városfejlesztési  és
Vagyongazd. Iroda

K a t  o n a  Csaba:
Kérem,  hogy a  következő  testületi  ülésre  készüljön  el  ennek  a  pontosítása,  és
egyrészt  az  iroda,  másrészt  pedig  a  bizottság  egy  kicsit  működjön  közre
abban, hogy ez mindenki  számára elfogadható legyen.
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21.)  Jelentés  a  lejárt  határidejű  képviselő-testületi  határozatok
végrehajtásáról – 2013. II. negyedév (181)

K a t  o n a  Csaba:
Az előkészítő  kíván szóbeli  kiegészítést  tenni?

S á n d o r  Tamás:
Köszönöm, nem.

K a t  o n a  Csaba:
Van valakinek kérdése? (Nem volt.)
Vélemény, észrevétel? (Nem volt.)
Aki a határozati  javaslatot elfogadja,  kérem, szavazzon!

A  Képviselő- testület  8  igen  szavazattal  és  2  tartózkodás  mellett  a  következő
határozatot hozta:

179/2013. (IX.26.) képviselő-testületi
h a t á r o z a t :

Várpalota  Város  Önkormányzati  Képviselő-testülete  a  174/2012.  (IX.12.),
183/2012.  (IX.12.),  206/2012.  (X.26.),  257/2012.  (XII.13.),  261/2012.
(XII.13.),  262/2012.  (XII.13.),  269/2012.  (XII.19.),  1/2013.  (II.11.),  8/2013.
(II.21.),  18/2013.  (II.21.),  19/2013.  (II.21.),  20/2013.  (II.21.),  32/2013.
(III.21.),  36/2013.  (III.21.),  44/2013.  (III.21.),  45/2013.  (III.21.),  46/2013.
(III.21.),  47/2013.  (III.21.),  50/2013.  (III.29.),  52/2013.  (III.29.),  53/2013.
(III.29.),  57/2013.  (IV.25.),  59/2013.  (IV.25.),  67/2013.  (IV.25.),  69/2013.
(IV.25.),  83/2013.  (V.30.),  85/2013.  (V.30.),  86/2013.  (V.30.),  108/2013.
(V.30.),  117/2013.  (VI.05.),  121/2013.  (VI.12.),  122/2013.  (VI.12.)  és  a
123/2013.  (VI.12.)  lejárt  határidejű  képviselő-testületi  határozatok
végrehajtásáról készült  jelentést  

e l f  o g a d j a.

22.)  Tájékoztatás  a  fiatal  házasok  első  lakáshoz  jutásának  támogatására
biztosított  költségvetési  keret elosztásáról (167)

K a t  o n a  Csaba:
A bizottsági  állásfoglalásokat kérem!

H u s z á r n é  Bacsárdi Valéria:
A  Humán  Erőforrás  Bizottság  a  tájékoztatót  5  igen  szavazattal  elfogadásra
javasolja  a Képviselő-testületnek. 

F a l  u s s y  Sándor:
A  Pénzügyi  Bizottság  a  határozat- tervezetet  7  igen  szavazattal  elfogadásra
javasolja  a Képviselő-testületnek.
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K a t  o n a  Csaba:
Vita  nélküli  döntéshozatalra  teszek  javaslatot,  aki  elfogadja,  kérem,
szavazzon!

A  Képviselő-testület  8  igen  szavazattal  és  2  tartózkodás  mellett  elfogadta  a
javaslatot.  

K a t  o n a  Csaba:
Aki a határozati  javaslatot elfogadja,  kérem, szavazzon!

A Képviselő- testület  10 igen szavazattal a következő határozatot hozta:

180/2013. (IX.26.) képviselő-testületi
h a t á r o z a t :

Várpalota Város Önkormányzati Képviselő-testülete a fiatal házasok első 
lakáshoz jutásának támogatására biztosított  költségvetési keret 
felhasználásáról készült  tájékoztatót

e l f o g a d j a .

Határidő:   a döntés megküldésére: azonnal
Felelős:  Talabér Márta polgármester
Végrehajtásban közreműködik:   Bérczes Beáta jogi előadó

23.)  Tájékoztató  a  Bakony  Volán  Zrt.  által  végzett  helyi  autóbusz
közlekedési szolgáltatás 2013. I. féléves eredményéről (178)

K a t  o n a  Csaba:
A bizottsági  állásfoglalást  kérem!

K á d á r István:
A Gazdasági  Bizottság  a  tájékoztatót  4  igen  szavazattal  elfogadásra  javasolja
a Képviselő-testületnek.

K a t  o n a  Csaba:
Inota  Városrész  Önkormányzó  Testülete  a  határozati  javaslatot  5  igen
szavazattal  elfogadásra javasolja  a Képviselő-testületnek.
Vita  nélküli  döntéshozatalra  teszek  javaslatot,  aki  elfogadja,  kérem,
szavazzon!

A  Képviselő-testület  8  igen,  1  nem  szavazattal  és  1  tartózkodás  mellett
elfogadta a javaslatot.  

K a t  o n a  Csaba:
Aki a határozati  javaslatot elfogadja,  kérem, szavazzon!

A Képviselő- testület  10 igen szavazattal a következő határozatot hozta:
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181/2013. (IX.26.) képviselő-testületi
h a t á r o z a t :

Várpalota  Város  Önkormányzati  Képviselő-testülete  a  Bakony  Volán  Zrt.
eredmény  kimutatását  a  2013.  I.  félévi  helyi  autóbusz  közlekedési
közszolgáltatási  tevékenységéről 

e l f  o g a d j a .

Határidő:   a döntés megküldésére: azonnal
Felelős:  Talabér Márta polgármester
Végrehajtásban közreműködik:   Bérczes Beáta jogi előadó

24.)  Beszámoló  a  pénzbeli  és  természetben  nyújtott  szociális  és
gyermekvédelmi támogatások 2013. I. félévi felhasználásáról (175)

K a t  o n a  Csaba:
A bizottsági  állásfoglalásokat kérem!

H u s z á r n é  Bacsárdi Valéria:
A  Humán  Erőforrás  Bizottság  a  beszámolót  5  igen  szavazattal  elfogadásra
javasolja  a Képviselő-testületnek.

F a l  u s s y  Sándor:
A Pénzügyi  Bizottság  a  beszámolót  7  igen  szavazattal  elfogadásra  javasolja  a
Képviselő-testületnek.

K a t  o n a  Csaba:
Inota  Városrész  Önkormányzó  Testülete  a  határozati  javaslatot  5  igen
szavazattal  elfogadásra javasolja  a Képviselő-testületnek.
Vita  nélküli  döntéshozatalra  teszek  javaslatot,  aki  elfogadja,  kérem,
szavazzon!

A  Képviselő-testület  8  igen,  1  nem  szavazattal  és  1  tartózkodás  mellett
elfogadta a javaslatot.  

K a t  o n a  Csaba:
Aki a határozati  javaslatot elfogadja,  kérem, szavazzon!

A Képviselő- testület  10 igen szavazattal a következő határozatot hozta:
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182/2013. (IX.26.) képviselő-testületi
h a t á r o z a t :

Várpalota  Város  Önkormányzati  Képviselő-testülete  a  pénzbeli  és
természetben  nyújtott  szociális  és  gyermekvédelmi  ellátásokra  biztosított
költségvetési  keret 2013. I.  félévi felhasználásáról  készült  beszámolót

e l f o g a d j a .

Határidő:   a döntés megküldésére: azonnal
Felelős:  Talabér Márta polgármester
Végrehajtásban közreműködik:   Bérczes Beáta jogi előadó

25.)  Beszámoló  a  nemzeti  vagyontárgyak  2013.  II.  negyedévi
hasznosításáról (180)

K a t  o n a  Csaba:
A bizottsági  állásfoglalást  kérem!

K á d á r István:
A Gazdasági Bizottság a beszámolót  5 igen szavazattal  elfogadásra javasolja  a
Képviselő-testületnek.  

K a t  o n a  Csaba:
Vita  nélküli  döntéshozatalra  teszek  javaslatot,  aki  elfogadja,  kérem,
szavazzon!

A  Képviselő-testület  8  igen,  1  nem  szavazattal  és  1  tartózkodás  mellett
elfogadta a javaslatot.  

K a t  o n a  Csaba:
Aki a határozati  javaslatot elfogadja,  kérem, szavazzon!

A Képviselő- testület  10 igen szavazattal a következő határozatot hozta:

183/2013. (IX.26.) képviselő-testületi
h a t á r o z a t :

Várpalota  Város  Önkormányzati  Képviselő-testülete  a  nemzeti  vagyontárgyak
2013. II.  negyedévi hasznosításáról szóló beszámolót 

e l f  o g a d j a.

Határidő:   a döntés megküldésére: azonnal
Felelős:   Talabér Márta polgármester
Végrehajtásban közreműködik:   Bérczes Beáta jogi előadó
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K a t  o n a  Csaba:
Zárt  ülést  rendelek el.

(10,40 – 10,55 szünet, 10,55 – 11,00 zárt ülés. Létszám: 10 fő)

Vegyes ügyek

1.) 

K a t  o n a  Csaba:
Megadom  a  szót  Pappné  Csővári  Zsófiának,  a  Szindbád  Kft.  ügyvezető
igazgatójának!

P a p p n é  Csővári Zsófia:
A  Magyar  Televízió  Zrt.  pályázatot  hirdetett,  „Itthon  vagy!  Magyarország
szeretlek!”  címmel,  melynek  az  a  lényege,  hogy  Szent  Mihály  Napján  az
ország  különböző  városai  csatlakozzanak,  megmutassuk,  mennyire  szép  az
országunk,  mennyi  értéket  őrzünk,  és  milyen  csodálatos  emberek  lakják  a
településeinket.  Ehhez Várpalota  város is csatlakozott.  
(Ügyvezető igazgató asszony kiosztotta  és ismertette  a programot a jelenlévők
részére.)

K a t  o n a  Csaba:
Sikerült  a  várpalotai  gazdasági  társaságokban  résztvevő  szereplőket  felkérni,
úgy  látom,  mindenki  önzetlenül  és  szívesen  csatlakozott  ehhez  a  dologhoz  a
saját  maga  eszközeivel.  Például  a  Palotavidék  Zrt.  vezetője,  Bátor  Árpád
ajánlotta fel  az állatokat,  illetve egyéb dolgokat a rendezvényhez.
Elég  régóta  küzd  a  város  azzal,  hogy  a  XV.-XVI.  századi  múltját  egy  kicsit
életre  tudja  kelteni,  ha  más  nem,  egy  rendezvény  erejéig.  Az  országban
nagyon sok helyen vannak hagyományőrző,  múltidéző rendezvények,  ezek egy
része  nagy  érdeklődésre  tekint  vissza,  például  a  gyulai  várjáték,  vagy  a
Savaria  napok.  Ahhoz,  hogy  odáig  el  tudjunk  jutni,  hogy  egy  rendezvényünk
erősödni  tudjon,  az  itt  lévő  embereknek  magukévá  kell  tudni  tenni  ezt  a
dolgot,  közös  játékként  kellene  ezt  felfognunk,  és  nem  valami  muszájként,
vagy  más  módon  hozzáállni  ehhez  a  dologhoz.  Örülök  annak,  hogy  legtöbb
esetben,  ha  megszólít juk  az  embereket,  szívesen  vesznek  részt,  és  támogatják
ezeket  a  dolgokat.  Remélem,  hogy  a  jelenlegi  toborzó,  és  a  jövő  évi
rendezvény  is  egy  sikeresebb  történet  lesz  talán,  mint  az  eddigiek.  Úgy
gondolom,  ezt  az  alkalmat,  hogy  egy  országos  médiában  megjelenhet  a
település,  ezt  semmiképpen  nem  kellett  volna  kihagynunk.  Úgy  gondolom,
vannak  olyan  értékeink,  amelyeket  érdemes  lenne  megmutatnunk.  Tudom,
hogy  nagyon  rövid  idő  volt  a  felkészülésre,  de  én  kérem,  aki  teheti,
látogasson el erre a rendezvényre,  és vegyünk részt rajta.

P a p p n é  Csővári Zsófia:
Szeretném  megköszönni  a  résztvevőknek  az  összefogást!  Tulajdonképpen  egy
telefonhívásra  azt  mondta  mindenki,  hogy  jön  és  segít.  Nagyon  fontos
dolognak  tartom,  hogy  mindenki  saját  magáénak  érezze  a  rendezvényt,
ugyanúgy  részt  vegyen,  mint  ahogy  mi  a  kollégákkal,  hiszen  nem magunknak
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szeretnénk  szervezni  a  rendezvényt,  hanem  a  városlakóknak.  Bízom  benne,
hogy  közös  összefogással  egy  olyan  rendezvényt  tudunk  létrehozni,  ami  a
jövő évi nagy rendezvényünknek egy előrésze is lehet.
Szeptember 30-án a magyar  népmese alkalmából  lesz rendezvényünk a várban.
Kiküldtem minden képviselő  úrnak,  asszonynak a felkérést,  hiszen  a  gyerekek
nagyon  örülnének,  ha  a  város  elöljárói  is  eljönnének  és  mesélnének  nekik.
Köszönöm szépen az eddigi visszajelzéseket!

G a l  a m b o s  Szilvia:
Nagyon  örülök  ennek  a  rendezvénynek,  hogy  végre  ősszel  is  sikerül  élettel
megtöltenünk  a  várat  és  a  vár  környékét.  Ha  a  „Magyarország  szeretlek!”
programba  próbálunk  belecsatlakozni  várpalotai  szinten,  akkor  nincs  más
lehetőségünk,  mint  a  várat  is  kihasználni  erre  az  apropóra.  Mivel  nagyon
gyorsan  kellett  összeállítani  a  programot  és  a  városlakók  nem  igazán
tájékozódtak  a  program  színességét  és  érdekességét,  illetve  a  megrendezését
illetően  sem,  lehet,  hogy  középkori  hagyománynak  megfelelően  kisdobosokat
ki  kellene  küldeni  az  iskolákba  például.  A holnapi  napon  az  iskolásokat  még
el  lehet  érni,  akik  tudják  a  szülőket  értesíteni,  ez  elég  nagy  létszámot  tudna
megmozdítani,  az  ő  érdeklődésüket  felkeltve  ki  lehetne  dobolni  ezt  a
rendezvényt,  vagy  valahogy  kihirdetni.  Remélem,  hogy  lesz  hagyománya
ennek  a  rendezvénynek.  Nagyon  szeretném,  ha  a  rendezvény  a  médiában
mindenhol  megjelenne  Várpalotán,  a  rendezvény  egyes  képei,  filmek,  hogy
csemegézhessenek rajta sokáig a palotaiak.  Köszönöm szépen!

2.)

D e á k  Istvánné:
Bár  annak  idején  én  szóltam,  de  sajnos  a  rendezvénytervbe  nem  került  bele
valamilyen  oknál  fogva  a  nemzetközi  cselló  találkozó,  ami  október  14.-17.
között  kerül  megrendezésre  a  városban,  melyre  mindenkit  nagy  tisztelettel  és
szeretettel  hívok!  Három  évente  kerül  megrendezésre,  a  Thuri  György
Gimnázium  a  főszervező,  a  pénzügyi  lebonyolításba  az  alapítványunk  segít
be,  mert  az  tud  pénzeket  fogadni  és  fizetni,  és  próbálunk  egyéb  dolgokban  is
segíteni  a  szervezésben.  Nagyon sok országból  jönnek a  tehetséges  csellisták,
viszik  a  hírét  a  városnak.  Mindenkit  tisztelettel  hívunk  a  megnyitóra,  a
rendezvényekre  és  a  záró  díjkiosztó  rendezvényre!  Azt  gondolom,  ez  egy
olyan  nemzetközi  program  a  városban,  amit  méltóképpen  kellene  ismerni.
Nem  tudom,  annak  idején  a  jelzésem  ellenére  is  miért  maradt  ki  a
rendezvénytervből,  így  nem  jelenik  meg  igazából  ennek  a  propagandája,  ami
nagyon  szomorú,  mert  közel  50  jelentkező  van  a  világ  minden  részéről,
különböző  korosztályban.  Úgy  tudom,  Polgármester  asszony  anyagilag  is
támogatja  a  rendezvényt.  Az  a  gond,  hogy  egy  honvédségi  rendezvénnyel
ütközik  a  program,  ami  miatt  a  külföldieknek  nagyon  nehéz  a  szállást
biztosítani.  

P a p p n é  Csővári Zsófia:
Október  14-étől  16-áig  a  Jó  Szerencsét  Művelődési  Központ  ad  helyet  a
rendezvénynek.  Ez  egy  félresikerült  dolog,  ahogy  tudtam,  ezen  próbáltam
változtatni,  a  17-ei  gálát  már  a  Thury-várban  fogjuk  megtartani.  Elég  sok
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rendezvény  ütötte  egymást,  szervező  asszonnyal  tárgyaltam,  amiben  tudjuk,
segítjük a rendezvényt.

K a t  o n a  Csaba:
A  Honvédség  egy  évre  előre  tervez,  javasolom  igazgató  asszonynak,  hogy  a
következő évi tervezésnél  egyeztessen majd a Honvédséggel.

3.)

S á n d o r  Tamás:
Tájékoztatásul  szeretném  elmondani  a  Képviselő-testület  tagjainak,  hogy  egy
országos  nemzetközi  honvédelmi  gyakorlat  fő  helyszíne  Várpalota  lesz
október  15-én.  Nagyon  sokan  fognak  érkezni  mindenfelől  az  országból.  Két
része  lesz:  a  délelőtti  nap  a  Thury-várban  lesz,  a  délutáni  nap  pedig  a
Sportcsarnokban  lesz.  Várható,  hogy  már  előtte  nap,  14-én  felvonulnak  a
Sportcsarnok  előtt,  nehéz  gépjárműveket  helyeznek  el.  Az  lesz  szimulálva,
hogy  háborús  helyzet  van,  aminek  a  lényege  az,  hogy  egy  honvédelmi  vasúti
szerelvénybe  nagyjából  a  péti  vasúti  átjárónál  beleszalad  egy  sugárzó
alapanyagot  is  szállító  teherautó.  Keletkezik  egy  nagy  robbanás,  több  épület
megsemmisül,  és  el  kezd  szivárogni  a  sugárzó  anyag.  Azt  fogják  szimulálni,
hogy a menekülteket  hogy látják  el,  hogy mennek át  a  kapukon, a  szűrőkön és
utána  hogy  zajlana  a  valóságban  az  ő  elszállásolásuk,  ellátásuk.  Ebben  részt
vesz a Helyi Védelmi Bizottság,  a Járási Hivatal  és a Polgármesteri  Hivatal  is.
Előadás,  illetve  délelőtt  a  Thury-várban  a  honvédelmi  gyakorlat  egyéb
részeiből  lesz  bemutató.  Itt  lesz  a  kormánymegbízott,  az  összes
kormányhivatal  vezető,  a  honvédelmi  miniszter,  a  teljes  honvédelmi  vezérkari
vezetés,  stb.  Az  úgynevezett  VIP  vendégek  száma  délután  200  körül  lesz.  A
Bányabekötő  úton  és  a  Sportcsarnok  körül  útlezárásokra  kerül  sor.  A
Sportcsarnokot  és  a  Thury-várat  bérelni  fogják,  tehát  lesz  bevétele  mindkét
kft.-nek ebből az eseményből.

K a t  o n a  Csaba:
Kíván még valaki szólni?
Köszönöm a mai munkát!  Az ülést 11,15 órakor bezárom. 

K.m.f.

Katona Csaba   Máténé dr. Ignácz Anita 
 alpolgármester     jegyző

Talabér Márta
  polgármester
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